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Vragen van de leden Van Helvert en Van Toorenburg (beiden CDA) aan de 
Ministers van Infrastructuur en Milieu en van Veiligheid en Justitie over de 
aanpak van verkeershufters (ingezonden 20 april 2016). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Verontwaardiging over lakse aanpak verkeershufters»?1 

Vraag 2
Kent u ook de reactie van de Vereniging Verkeersslachtoffers op dat bericht? 
Zo ja, wat vindt u van de verontwaardiging? 

Vraag 3
Deelt u de gedachte dat het niet acceptabel is dat het aantal bekeuringen 
voor typische «hufterovertredingen» als rechts inhalen of bumperkleven is 
gedaald? Zo ja, wat zijn uw voornemens om daar een einde aan te maken? 

Vraag 4
Hoe valt deze daling in het aantal bekeuringen te rijmen met de doelstellin-
gen voor vermindering van het aantal verkeersslachtoffers in 2020? 

Vraag 5
Deelt u de gedachte van de Vereniging Verkeersslachtoffers dat de politie juist 
extra capaciteit zou moeten inzetten om huftergedrag op de weg te voorko-
men, door bijvoorbeeld juist gebruik te maken van het alcoholslot? Zo nee, 
waarom niet?

1 http://www.rtlnieuws.nl/nieuws/binnenland/verontwaardiging-over-lakse-aanpak-
verkeershufters
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